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Samenvatting dialoog De Blauwe Beek Oploo 

d.d. 3-08-2021  



 

Inleiding 

In het kader van de ontwikkeling van het project De Blauwe Beek is er 

gedurende het proces verschillende keren overleg, afstemming en 

informatie verstrekt aan de direct omwonenden, dorp Oploo en verder. 

Dit is gedaan door middel van persberichten, website met 

nieuwsbrieven, een enquête, overleg met de Dorpsraad, de vorming 

van de klankbordgroep en directe dialoog met de omgeving. 

In deze samenvatting van de dialoog met de omgeving wordt 

teruggekeken naar de verschillende keren waarop en waarmee met de 

omgeving is afgestemd. Er wordt kort teruggeblikt en uitgebreider 

ingegaan op de dialoogavond van 9 juli 2021. 

 

  



 

Klankbordgroep 

Bij de start van het project is vanuit omwonenden een klankbordgroep 

ingericht bestaande uit circa 10 personen uit Oploo. Met de 

klankbordgroep is gedurende het proces tot nu voortdurend overleg 

gevoerd. De klankbordgroep is meegenomen in de te nemen stappen en de 

initiatiefnemer en de gemeente hebben de input van de klankbordgroep 

gebruikt in de uitwerking van de plannen. 

In de klankbordgroep is een doorsnede van belanghebbenden 

vertegenwoordigd welke als volgt zijn verdeeld: 

- mogelijk toekomstige bewoners; ‘Jongeren’, ‘middengroep’ en 

‘ouderen’ 

- omwonenden 

- groen  

- vertegenwoordiging uit de Dorpsraad Oploo  

 

De klankbordgroep functioneert hiermee als klankbord en als een ‘lokale 

adviseur’ zonder dat hierbij uit het oog wordt verloren dat de 

klankbordgroep geen formele vertegenwoordiging is van Oploo of de 

gemeente Sint Anthonis. 

  



 

Woon-enquête 

Medio 2019 is een uitgebreide woonenquête gehouden. 

De enquête is breed uitgezet en is door 97 personen 

ingevuld, het grootste gedeelte van de respondenten 

kwam uit Oploo. 

De resultaten zijn verwerkt in de uitwerking van het 

project. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Inloopavond November 2019 

Op 25 november 2019 is er eer de gemeente en initiatiefnemer een inloopavond 

georganiseerd in het Koffiehuus Ons Moe in Oploo. Direct omwonenden waren daarvoor 

uitgenodigd via een brief. 

Er waren op 25 november circa 40 personen aanwezig. Tekeningen en achtergronden en 

vervolgproces zijn door gemeente en ontwikkelaar toegelicht. Opmerkingen zijn 

meegenomen in de verder planvorming.  



 

Inloopavond 9 juli 2021 

Op 9 juli 2021 heeft er een inloopavond plaatsgevonden voor de directe 

omgeving. Vanwege Corona was vooraf aanmelden verplicht er zijn zo’n 90 

personen op de avond aanwezig geweest.  

Alle direct omwonenden zijn persoonlijk uitgenodigd door middel van een huis-

aan-huis verspreide brief. Daarnaast is de inloopavond kenbaar gemaakt op de 

website www.woneninoploo.nl en via een nieuwsbrief per mail verspreid. 

Door middel van panelen en toelichting van de gemeente, de 

(landschaps)architect en initiatiefnemer is het plan, het bestemmingsplanproces 

en de beoogde planning toegelicht en zijn opmerkingen meegenomen voor de 

verdere uitwerking van het plan. 

 

  

http://www.woneninoploo.nl/


 

 

In de dialoog werd door aanwezigen complimenten gegeven, gevraagd naar, vragen gesteld over: 

- Welke woningtypologieën komen er? (starterswoningen, seniorenwoningen 2^1 kap woningen en zelfbouw waren daarbij het meest gevraagd).  

- Collectieve erfafscheiding tussen het plan en de woningen aan de Deken Schmerlingstraat – Boortorenstraat. 

- Verkeer; aansluiting op het dorp en school middels langzaam verkeersroutes (fiets en voetgangers) werd zeer gewaardeerd (auto-ontsluiting via de 

Blauwstraat). 

- Verkeer: noordelijke (auto) aansluiting op de Blauwstraat liever niet te druk worden, voorkeur voor hoofdontsluiting via de aansluiting in het midden 

van het plan op de Blauwstraat. 

- Verkeer: Verkeer Deken Schmerlingstraat hierop wordt het plan niet voor auto’s ontsloten, maar wel de vraag of het op de Deken Schmerlingsstraat  

toch niet extra druk wordt. Ook aandacht voor de huidige verkeerssituatie voor de lagere school gevraagd.  

- ‘Rondloop’ over het schouwpad langs de beek wordt zeer gewaardeerd maar aandacht voor behoeften honden. 

- Groene buffer langs de Blauwstaat ‘geluidswal’ niet te hoog maken (met name 

aan de Noordzijde) ivm (uit)zicht. 

- In Oploo grote vraag naar woningen, woningen zouden vooral ten gunste moeten 

komen aan (oud)inwoners van Oploo. Liever geen verkoop aan beleggers 

(zelfbewoningsplicht?) 

- Achter Boortorenstraat 13 zit een rioolput die voor veel overlast zorgt. Kan dit 

aangesloten worden op het nieuwe stelsel? 
- Wordt er gebouwd met hout? De stijl van de woningen werd toegelicht middels 

referenties, ‘dorpse’ architectuur werd gewaardeerd. 
- Aan de zuidzijde, direct aan de Deken Schmerlingstraat geprojecteerde woning 

was eerder niet in de plannen opgenomen, plaats van de woning vraagt aandacht, 

nader overleg met de directe buren gewenst. 
- Speelmogelijkheden kinderen in het plan? aandacht voor in de groene zone 

rondom de beek.  
- Komen er ook huurwoningen in het plan? Vooralsnog niet gepland, indien veel 

vraag is het de moeite om de mogelijkheden te onderzoeken. 

 

  



 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gebruikte panelen dialoog 9 juli 2021 

 


